

## AGENDA OG REFERAT

<b>Type møte: Prosjektgruppemøte</b> <b>Dato: 04.09.2019 kl. 9 - 13</b> <b>Til stede: Kari E. Bjørkheim, Åshild Sønsteby (Teams), Reidun Abotnes, Ove Sæbø, Gro H. Løvik, Oddrun Storheim Hoel, Elin Eikemo, Ingvild Sylta, Anita L. Sævild, Camilla N. Torsvik, Per Waardal, Arild Hofland og Åshild Øvrebotten</b> <b>Ikkje til stades: Eivind Lowzow</b>						
Saks nr.	TEMA med bakgrunn og dagens situasjon	MÅL	KONKLUSJON	NY AKSJON	ANSVARLEG	FRIST
32/19	Gjennomgang av referat frå møte 11.06.19	Sikre deling av informasjon i prosjektet	Gjennomgang og godkjenning av referat	Referat blir sendt ut på postlistene til kommunen	Anita L. Sævild	Sende ut referat 05.09
33/19	Status/tilbakemeldingar/behov/prioriteringar/ rapporteringar frå kommunane	Sikre framdrift i prosjektet	Det vart presentert og gått gjennom status i alle kommunane. Behov for meir opplæring knytt til jus og informasjonstryggleik	Denne saka bli teken opp på kvart møte for å halda framdrift i prosjektet	Prosjektgruppa	Neste møte 01.10
34/19	Informasjonssikkerheit velferdsteknologi DPIA	Sikre informasjonssikkerheit og kunnskapsdeling i prosjektet	Databehandlaravtalar er under arbeid og er snart klar. DPIA – Personvernkonsekvensvurdering. må gjennomførast på kvar enkelt teknologi og fagsystem. Personvernombodet IKT Lars Erling orienterte om sitt arbeid. Lindesnes har jobba ut ein god mal med vegleiing for Agder prosjektet, som kan nyttast som eit utkast til ein ny for våre kommunar.	Oppretta ei gruppa som skal jobba med DPIA knytt til dei teknologiane som er i våre kommunar. Gruppa må vera samansett av ulike fagfelt for å få best mogleg gjennomgang. Prosjektlear foreslår ei gruppe og henvende seg direkte.	Kari E. Bjørkheim	

## AGENDA OG REFERAT

**Type møte: Prosjektgruppemøte**

**Dato: 04.09.2019 kl. 9 - 13**

**Til stede: Kari E. Bjørkheim, Åshild Sønsteby (Teams), Reidun Abotnes, Ove Sæbø, Gro H. Løvik, Oddrun Storheim Hoel, Elin Eikemo, Ingvild Sylta, Anita L. Sævild, Camilla N. Torsvik, Per Waardal, Arild Hofland og Åshild Øvrebotten**

**Ikkje til stades: Eivind Lowzow**

35/19	Tilbakemelding etter prosjektleiarsamling i NVP 21.- 22.august	Sikre informasjonsdeling i prosjektet	<p>-Blir utarbeidd fleire kvikkguidar på ulike tema.</p> <p>-Starta prosess med HOD rundt vegen vidare og veivalg etter prosjektperioden.</p> <p>--Fekk informasjon rundt status i arbeid med nasjonalt knutepunkt og alternative løysingar vidare for nasjonale standardar.</p> <p>-DPIA var oppe som sak</p> <p>-Behov for kompetanse i utdanningane var tema.</p> <p>-Informasjon om at krav om diffrensiering av registrering av velferdsteknologi i IPLOS vil komme.</p>	<p>Legge ut informasjon fortløpande på Teams. Oppfordrar til å lese dokument.</p> <p>Lese og gå gjennom alternativ og anbefalingar</p> <p>-Fortsette arbeid som er starta opp i forhold til kompetanse på velferdsteknologi i utdanningane i Nordhordland. Lovverk og utdanning heng etter. Vert sett på nasjonalt.</p>	<p>Kari E. Bjørkheim</p> <p>Representantar i prosjektgruppa</p> <p>Kari. E. Bjørkheim</p>	
-------	--	---------------------------------------	---	---	---	--

## AGENDA OG REFERAT

**Type møte: Prosjektgruppemøte**

**Dato: 04.09.2019 kl. 9 - 13**

**Til stede: Kari E. Bjørkheim, Åshild Sønsteby (Teams), Reidun Abotnes, Ove Sæbø, Gro H. Løvik, Oddrun Storheim Hoel, Elin Eikemo, Ingvild Sylta, Anita L. Sævild, Camilla N. Torsvik, Per Waardal, Arild Hofland og Åshild Øvrebotten**

**Ikkje til stades: Eivind Lowzow**

				Kommunane må følge opp registrering i IPLOS og endringar i EPJ		
36/19	Gjennomgang av rapportering til HDIR 28.08.19	Rapportera på målsetjingane i prosjektet	Rapport vart presentert og vurdert. Gevinstrealisering viktig. Behov for opplæring av verktøy v / PA consulting for nye kommunar. Vart presentert status tal på implementert teknologi i kommunane. Rapportering/tilbakemelding kvar 3 mnd. frå kommunane. Rapportert 2 avvik. Desse er lukka.	Sjekke at tal stemmer  Sjå over risiko – innspel til neste rapportering	Kommunane  Representantar i prosjektgruppa	
37/19	Status regional samling 17.09.2019	Sikra opplæring og kunnskapsdeling i prosjektet	Tilnærma full påmelding. Samling for 4 prosjekt i det nasjonale velferdsteknologiprogrammet. 15 leverandørar har utstilling.	Samling blir på Hotel Terminus i Bergen	Prosjekteierne i prosjekta på Vestlandet	Samling 17.09

## AGENDA OG REFERAT

**Type møte: Prosjektgruppemøte**
**Dato: 04.09.2019 kl. 9 - 13**
**Til stede: Kari E. Bjørkheim, Åshild Sønsteby (Teams), Reidun Abotnes, Ove Sæbø, Gro H. Løvik, Oddrun Storheim Hoel, Elin Eikemo, Ingvild Sylta, Anita L. Sævild, Camilla N. Torsvik, Per Waardal, Arild Hofland og Åshild Øvrebotten**
**Ikkje til stades: Eivind Lowzow**

38/19	Framdrift/tilbakemelding på 0-punkts kartlegging	Sikra framdrift og gevinstrealisering i prosjektet	Sak på neste møte	Utsett til neste møte	Anita L. Sævild	Neste møte 01.10
39/19	Budsjett-Rekneskap 2019	Sikra gjennomføring av prosjektet og nå mål i styringsdokumenta	Er i balanse	Rekneskap blir følgt opp månadleg av Rådmann i ansvarleg kommune og prosjektleiar	Svein Helge Hofslundsengen og Kari Bjørkheim	Møte kvar månad
40/19	Samansetning av prosjektgruppa	Sikre medverknad av partane i prosjektet	Tilbakemelding om lite representasjon av NH regionen i prosjektgruppa	Avklare med kommunalsjefgruppa i NH regionen om det er aktuelt med 1 representant til i prosjekt gruppa	Ove Sæbø	I løpet av oktober 19
41/19	Prosessvegleriing med PA-Consulting 30.09.19	Sikra opplæring i prosjektet	Prosjektleiar minna om heimelekse og påmeldingsfrist.  Innspel om lovverk og saksbehandling som aktuelt tema	Kommunane sjekke og føl opp i eigne kommunar  Melde inn innspel til tema til neste samling med PA consulting 30.09.19	Nye kommunar i prosjektet frå 2019  Kari E. Bjørkheim	
42/19	Opplæringsrunde med Velferdsteknologiens ABC 2019-2020	Sikra opplæring i prosjektet	Orientering om oppstart i dag med 3.runde av Velferdsteknologiens ABC	Det er totalt 5 samlingar. Oppstart og avslutning er	Anita L. Sævild og Gro Løvik	Avslutningssamling for

## AGENDA OG REFERAT

**Type møte: Prosjektgruppemøte**

**Dato: 04.09.2019 kl. 9 - 13**

**Til stede: Kari E. Bjørkheim, Åshild Sønsteby (Teams), Reidun Abotnes, Ove Sæbø, Gro H. Løvik, Oddrun Storheim Hoel, Elin Eikemo, Ingvild Sylta, Anita L. Sævild, Camilla N. Torsvik, Per Waardal, Arild Hofland og Åshild Øvrebotten**

**Ikkje til stades: Eivind Lowzow**

				samla, mens tre samlingsgrupper er lokalt		runde 3 blir i januar 2020
43/19	Oppretting av lukka gruppe på Facebook for ressurspersonane?	Sikre deling av kunnskap i prosjektet	Har oppretta eiga lukka facebookgruppe for ressursgruppa – ikkje publisert. Spørsmål i møte om å opne opp gruppa for andre. Ulik praksis i kommunane på kven som får tilgang til teams	Ikkje bruke facebook. Satse på teams for ressurspersoner for Vestlandsprosjektet Ta opp behov for tilgang til teams for ressurspersoner. i kommunalsjefgruppa i Nordhordlandsregionen og i andre kommunar i prosjektet	Ove Sæbø for kommunalsjef - gruppa i Nordhordlands - regionen Representantar for andre kommunar i prosjektgruppa	Til neste prosjektgruppe møte
44/19	Tilbakemelding etter samling endringsleiing 20.08	Sikre opplæring i prosjektet	Positive tilbakemeldingar. Nyttig dag og inspirasjon til oppfølging i eigen kommune.	Endringsleiing vert tema på regional samling 17.09.19		

## AGENDA OG REFERAT

**Type møte: Prosjektgruppemøte**
**Dato: 04.09.2019 kl. 9 - 13**
**Til stede: Kari E. Bjørkheim, Åshild Sønsteby (Teams), Reidun Abotnes, Ove Sæbø, Gro H. Løvik, Oddrun Storheim Hoel, Elin Eikemo, Ingvild Sylta, Anita L. Sævild, Camilla N. Torsvik, Per Waardal, Arild Hofland og Åshild Øvrebotten**
**Ikkje til stades: Eivind Lowzow**

45/19	Status/utfordringar implementeringsplan	Sikre framdrifta og måla i prosjektet	Stor aktivitet med opplæring og implementering av teknologiar i kommunane som har inngått kontrakt med ATEA.	Arbeide fortløpande med framdrift og opplæring i forhold til lokale prosjekt Arbeide med løysing av utfordringar undervegs saman med leverandør	Arbeidsgruppa for implementering	
46/19	Godkjente databehandlaravtalar mellom IKTNH og kommunane		Ferdigstilling av avtalane er under arbeid	Sendast ut til kommunane	IKTNH	Veke 37
47/19	Eventuelt: Mandat ressursgruppe  Brukarforum for sensio:	Ha styringsdokument for ressurspersonar  Sikre erfaringsdeling i prosjektet	Mandat er grundig gjennomgått og revidert på ressursgruppemøte. Ressursgruppa er bekymra for kva som skjer etter prosjektperioden ift drift vidare i eigen kommune. Behov for erfaringsutveksling. Ønsker eit nettverk etter 2020. Prosjektlear sit i interimstyre. Ny fagsamling i 17.oktober. Er sendt ut informasjon til aktuelle kommunar med ATEA som leverandør. Kan sende inn namn og få informasjon direkte.	Sende ut saman med referat	Kari E. Bjørkheim	

## AGENDA OG REFERAT

**Type møte: Prosjektgruppemøte**

**Dato: 04.09.2019 kl. 9 - 13**

**Til stede: Kari E. Bjørkheim, Åshild Sønsteby (Teams), Reidun Abotnes, Ove Sæbø, Gro H. Løvik, Oddrun Storheim Hoel, Elin Eikemo, Ingvild Sylta, Anita L. Sævild, Camilla N. Torsvik, Per Waardal, Arild Hofland og Åshild Øvrebotten**

**Ikkje til stades: Eivind Lowzow**

			Fysisk og nettbasert samlingar. Arena for erfaringsutveksling			
--	--	--	---	--	--	--

Referent: Anita L. Sævild, Prosjektmedarbeidar og Elin Eikemo, Prosjektmedarbeidar